



基督徒信望愛堂華明幼稚園

The Christian The Faith Hope Love Church Wah Ming Kindergarten

入學申請表

Application Form

貼上
申請人近照
Affix Photo Here

年度 School Year: _____ 申請編號 Application No: _____ 交表日期 Date: _____

擬入讀班級 Desired Session K1 K2 K3
入讀志願 Session Choice 上午 AM 下午 PM 全日(WD)

中文姓名 Name in Chinese		性別 Gender	
英文姓名 Name in English		出生地點 Place of Birth	
出生日期 Date of Birth	年(Y) 月(M) 日(D)	宗教 Religion	
香港出生證號碼 HK Birth Cert. No.		其他證明書號碼 Other Document No.	
住址 Home Address			
郵寄地址 (如與住址相同, 不用填寫) Correspondence Address (Required only if different from above)			
<input type="checkbox"/> 如未能按申請意願編配, 本人願意接納校方安排。 selected session is full or not suitable, I am willing to accept the school's arrangement.			
認識本校途徑 How did you hear about us?	<input type="checkbox"/> 本校網站 School website <input type="checkbox"/> 其他 Other: _____ <input type="checkbox"/> 親友介紹 Introduced by relatives and friends		

家長資料 Parents information	父親 Father	母親 Mother	監護人(請註明關係) Guardian(Relationship)
中文姓名 Name in Chinese			
英文姓名 Name in English			
職業 Occupation			
電話 Telephone No			
兄弟姊妹 Siblings	現於本校就讀胞兄弟資料 Siblings studying at this kindergarten		
	姓名 Name	與申請人關係 Relationship with applicant	就讀班級 Class
兄 Elder Brother <input type="checkbox"/>	曾於本校就讀胞兄弟或親屬關係資料 Relatives studying at this kindergarten		
弟 Younger Brother <input type="checkbox"/>	畢業生姓名 Graduate Name	與申請人關係 Relationship with applicant	畢業年份 Year of Graduation
姊 Elder Sister <input type="checkbox"/>			
妹 Younger Sister <input type="checkbox"/>			
	申請人如有兄弟姊妹在本年度一起遞交報名表, 請填寫以下資料 If applicant have siblings who submitted application form in this year, please fill in the following information		
	姓名 Name: _____	與申請人關係 Relationship with applicant : _____	報讀班級 Class: _____
備註 Remarks			

授權及聲明 Authorization and Declaration

1. 本人聲明所提供的**所有**申請資料，均屬正確，並無遺漏。本人得悉若有虛報或所遞交之申請文件不齊備而導致失誤之申請，學校有權取消本人之子女(申請人)的入學申請資格，所繳費用概不退回。

I declare that all the application information provided are correct and not missing. I understand that the school has entitled to cancel the eligibility for admission of the child (applicant) if the applicant has made a false or submitted an application document is not complete, and the fee will not be refunded.

2. 本人明白提供的**所有**資料，只供本年度申請學位之用。本人之子女如不出席新生面見日、放棄輪候或不獲取錄，此表格及所交來之**所有**資料將於招生期完結後銷毀，所繳費用概不退回。

I understand that all the information provided is for the purpose of applying for a degree this year only. If my child are not present at the interview, waive waiting or not be admission, the form and all the information submitted will be destroyed after the enrollment period has expired and the fee will not be refunded.

3. 本人已知悉、明白及同意根據**個人資料(私穩)**條例。本人有權索取及更改本人及子女(申請人)之**個人**資料。如有此需要，本人須以書面通知學校。

I understand and agree to the Personal Data (Privacy) Ordinance. I have the entitled to request and change the personal information of myself and my children (the applicant). If necessary, I shall inform the school in writing

申請人家長 / 監護人姓名

簽署

日期

Applicant's Parent/ Guardian Name: _____

Signature: _____

Date: _____

收表人姓名

收表人簽名

Staff Name: _____

Staff Signature: _____